
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ  

 

П Р О Т О К О Л 

№ 380 

 

На 13 юли 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия  при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проекти на решения относно искания за отваряне на 

запечатани помещения. 

  Докладват: Цветанка Георгиева, 

Йорданка Ганчева 

2. Искания за изплащане на възнаграждения на ОИК. 

  Докладва: Йорданка Ганчева 

3. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

Докладва: Росица Матева 

4. Доклади по административни преписки. 

Докладват: Емил Войнов, Росица Матева, 

Йорданка Ганчева, Цветанка Георгиева, Любомир 

Георгиев, Красимир Ципов, Камелия Нейкова, 

Цветозар Томов 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Росица Матева, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов.  

ОТСЪСТВАХА: Димитър Димитров, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Силвия 

Стойчева. 
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Заседанието бе открито в 10,40 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги. 

В залата сме 8 членове на Централната избирателна комисия. Имаме 

необходимия кворум и можем да проведем заседание. 

Поради ползване на платен годишен отпуск отсъстват 

колегите Димитър Димитров, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова и Георги Баханов. 

Откривам заседанието на Централната избирателна комисия 

на 13 юли 2023 г.  

Колеги, поради ползването на отпуск от госпожа Солакова за 

времето от 13 до 19 юли включително определям госпожа Матева – 

заместник-председател на ЦИК – да подписва заедно с мен 

документацията на Централната избирателна комисия, а за периода 

от 20 до 25 юли включително – господин Емил Войнов, заместник-

председател на ЦИК. 

Предлагам ви следния проект за дневен ред: 

1. Проекти на решения относно искания за отваряне на 

запечатани помещения с докладчици госпожа Георгиева и госпожа 

Ганчева. 

2. Искания за изплащане на възнаграждения на Общински 

избирателни комисии с докладчик  госпожа Ганчева. 

3. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчик  госпожа 

Матева. 
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4. Доклади по административни преписки с докладчици  

господин Войнов, госпожа  Матева, госпожа Ганчева, госпожа 

Георгиева,  господин Георгиев, аз  и   господин Томов. 

Имате ли предложения за допълване на дневния ред? 

Заповядайте, господин Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ:  Госпожо председател, моля да ме 

включите в точка четвърта – Доклади по административни 

преписки. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добавям Ви в т. 4,  

господин Ципов. 

Други колеги? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Предложението се приема. 

 

Колеги, преминаваме към точка първа от дневния ред: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ИСКАНИЯ ЗА 

ОТВАРЯНЕ НА ЗАПЕЧАТАНИ ПОМЕЩЕНИЯ. 

Заповядайте, госпожо Георгиева в т. 1. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, с вх. № ЦИК-

14-5 от 11.07.2023 г. сме получили писмо от кмета на община 

Садово с искане да бъде разрешено отваряне на запечатано 

помещение, в което се съхраняват изборни книжа и материали, във 

връзка с извършване на строително-ремонтни работи – подмяна на 

дограма – като част от извършващото се саниране на сградата.  

Във вътрешната мрежа в папка с моите инициали ви 

предлагам да видите проект на решение, с което да разрешим това 
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отваряне на помещението. Моля да го погледнете и, ако нямате 

възражения, да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по проекта на решение? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението се приема. 

Решението е с № 1938/13.07.2023 г. 

Следващ докладчик е госпожа Ганчева. Заповядайте, госпожо 

Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря! Колеги, постъпило е 

писмо от кмета на община Трявна с искане във връзка с подписан 

договор на община Трявна за внедряване мерки за енергийна 

ефективност с подробно описание на този договор. Предвидените 

дейности включват изпълнение на СМР-та в общината и в 

помещенията, които се ползват за архив, като се посочва, че това е 

архив № 1, където се съхраняват изборни книжа от изборите за 

президент и вицепрезидент на Република България, архив № 2 – там 

се съхраняват книжа от изборите за народни представители, и архив 

№ 3, където се съхраняват книжа от местни избори и проведени 

референдуми, като се предвижда изборните книжа временно да се 

съхраняват в зала № 404 на община Трявна. 

Искат разрешение за достъп, отваряне и преместване на 

книжата с оглед описаните цели. 

Предлагам проект на решение, който е във вътрешната мрежа 

в папка с моите инициали. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението се приема. 

Решението е с № 1939/13.07.2023 г. 

 

Колеги, преминаваме към точка втора от дневния ред: 

ИСКАНИЯ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ НА ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА 

ОИК. 

Заповядайте, госпожо Ганчева.  

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви искане за 

изплащане на възнаграждение, постъпило в Централната 

избирателна комисия с писмо с вх. № МИ-27-71 от 30.06.2023 г., 

като искането е от Общинска избирателна комисия – Сандански, и е 

за периода от месец юни 2021 г. до месец юни 2023 г. Сочи се, че в 

този период са се провели пет заседания на комисията и дежурства 

от членовете на ОИК, както и три съдебни заседания по 

административно дело със сочения номер.  

Има искане да им бъде изплатено възнаграждение, като 

преписката, колеги, е доста обемна. Приложени са всички 

доказателства. Съдържа се счетоводна справка, както и контролен 

лист за извършен предварителен контрол от нашия контрольор, 

който е изразил мнение за законосъобразност относно поемане на 

задълженията в размер на 6038,87 лв. Исканото възнаграждение е 

съобразно счетоводната справка, която е приложена към преписката 

за дежурство, което е осъществено от председател, секретар и един 
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член  на 17.06.2021 г., на 29.06.2021 г. -  дежурство, което е от 

председател, заместник-председател и член, на 30.06.2021 г. – 

дежурство от председател, на 25.07.2021 г. – дежурство от 

председател, заместник-председател – един, и един член, на 

26.07.2021 г. – заседание, на което са присъствали двама заместник-

председатели, председателят, секретар и девет члена, дежурство на 

03.08.2021 г., на което са присъствали председател, секретар и един 

член, дежурство на 07.07.2021 г., което е осъществено от 

председател, секретар и един член, дежурство от заместник-

председател на 08.09.2021 г., на 11.11.2021 г. – дежурство от 

председател и секретар, дежурство на 11.10.2022 г. от председател, 

секретар и един член, заседание на 12.10.2022 г., на което са 

присъствали двама заместник-председатели, секретар и девет члена, 

дежурство на 26.10.2021 г. от председател, секретар и един член, на 

27.10.2021 г. – дежурство от един заместник-председател, на 

02.12.2022 г. – дежурство от председател, на 06.04.2023 г. – 

дежурство, което е осъществено от председател, секретар и един 

член, на 07.04.2023 г. – заседание, на което са присъствали 

председател, един заместник-председател, секретар и седем члена, 

дежурство на 24.04.2023 г., на което са присъствали председател, 

секретар и един член, заседание на комисията на 25.04.2023 г., на 

което са присъствали председател, двама заместник-председатели, 

секретар и девет члена, дежурство на 26.04.2023 г. от председател, 

дежурство на 28.04.2023 г., дадено от председател, заместник-

председател и секретар, заседание на комисията на 02.05.2023 г., в 

което са участвали председател, заместник-председател и седем 

члена, дежурство на 03.05.2023 г., дадено от председател, дежурство 

на 11.05.2023 г., дадено от председател, на 16.05.2023 г. – дежурство 

отново от председател, на 17.05.2023 г. – отново дежурство от 

председател, дежурство на 13.06.2023 г. от председател, на 
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14.06.2023 г. дежурство от председател, дежурство от председател, 

един заместник-председател на 22.06.2023 г., на 27.06.2023 г. 

дежурство от председател и секретар и на 29.06.2023 г. дежурство от 

един заместник-председател.  

Общата сума за този период съобразно докладваните от мен 

дежурства и заседания е на стойност 6038,87 лв. ведно с 

осигурителните вноски. 

Предлагам да гласуваме така поисканото възнаграждение с 

оглед доклада ми. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания или предложения във връзка с доклада относно 

изплащане на възнаграждение на ОИК? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Предложението се приема. 

 

Колеги, продължаваме с точка трета от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

съобщение с вх. № ПВР/НС-8-19/8 от 11.07.2023 г. по АНХД с № 

305/2022 г. по описа на Районен съд – София. С това съобщение ни 

се съобщава, че е постановено Решение № 2961 от 21.06.2023 г. С 

това решение е потвърдено Наказателно постановление № 1-

ПВР/НС от 19.07.2022 г., издадено от Централната избирателна 

комисия. Разбира се, решението не подлежи на обжалване.  

Така че ви го съобщавам за сведение. 
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Следващият ми доклад е отново съобщение от Софийски 

районен съд с вх. № ПВР/НС-8-11/2 от 11.07.2022 г., с което ни се 

съобщава за постановено решение по административно дело 

№ 9890/2022 г., с което се потвърждава наказателното 

постановление № 3-ПВР/НС от 19.07.2022 г., издадено от ЦИК. 

В този случай и самото решение с мотивите е публикувано 

във вътрешната мрежа. Докладвам го за сведение. 

Следващият ми доклад е с вх. № ЦИК-00-154/15 от 

11.07.2023 г., с което процесуалните представители на Централната 

избирателна комисия по търговско дело № 822 от 2022 г. ни 

изпращат две разпореждания на съда. Едното е с № 4771 от 

10.07.2023 г., а другото е с № 4702 от 06.07.2023 г., с което се 

променят датите за извършване на техническата процедура, която 

трябва да бъде осъществена в Централната избирателна комисия, 

като се определят нови дати – на 14.09.2023 г. и на 26.09.2023 г., 

както и молба от ищеца по делото и молба от ответника по делото. 

Докладвам ги за сведение и запознаване. Моля да се 

запознаете, колеги, с тях. 

Това са докладите ми в тази точка. 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

преминаваме към точка четвърта от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпило е 

писмо от Министерство на електронното управление с вх. № ЦИК-

04-51 от 10.07.2023 г. Писмото заедно с останалата преписка, с 

подпапка „МЕУ“ е относно писмото на МВР за липсващи СИМ 

карти от устройствата за видео наблюдение. 

Ще припомня хронологията по тази преписка. 
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С писмо с вх. № МИ-04-1 от 22.05.2023 г. Министерство на 

електронното управление ни уведомява, че след извършена 

инвентаризация на устройствата за видео наблюдение е установено, 

че в 14 устройства липсват СИМ карти. След това получихме писмо 

от Министерството на вътрешните работи с вх. № ЦИК-04-02-18 от 

22.06.2023 г., с което ни питат дали е извършена проверка на 

конкретните СИК, в които липсват СИМ карти и какви са 

резултатите от предприетите действия. 

Това писмо сме изпратили по компетентност на 

Министерство на електронното управление със свой изх. № ЦИК-04-

39. 

Сега с настоящото писмо от министерството ни уведомяват, 

че въпросите на МВР се отнасят за предприетите от ЦИК действия, 

не са от тяхната компетентност.  

Искам да припомня, че след изборите устройствата за видео 

наблюдение се предаваха от районните избирателни комисии на 

„Информационно обслужване“ АД, а членове на ЦИК само 

удостоверяваха предаването. Затова Централната избирателна 

комисия не е компетентна да установи и да отговори кои са 

конкретните секционни избирателни комисии, които са предали 

устройства без СИМ карти. 

Поради горното предлагам да изпратим писмо до МЕУ и до 

Главна дирекция „Национална полиция“, с което да ги уведомим за 

начина за предаване на устройствата. 

Проектът на писмо е във вътрешната мрежа в папка с моите 

инициали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на писмо аз бих предложила в частта относно извършената пълна 

инвентаризация на устройствата да се допълни текста с посочване на 

номерата на писмата, с които сме информирали, че такава е 
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извършена и че всъщност институцията, която е извършила 

инвентаризацията, би трябвало да има отговор на въпроса относно 

тези СИМ карти, който е поставен от МВР към ЦИК. Няма как ЦИК 

като орган, който не извършва инвентаризация, както и не приема 

пряко устройствата от видео наблюденията – както знаете, те бяха 

приемани от „Информационно обслужване“ АД – да даде отговор на 

поставения въпрос.  

Предлагам в този смисъл да бъде направено допълнение. 

Колеги, има ли други предложения? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване на проекта на писмо с 

допълнението, което предложих да направим за яснота. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпила е докладна 

записка от директора на дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-

09-213 от 12.07.2023 г. Тя е относно плащане по граждански 

договори № 187 и № 188 от 05.05.2023 г. в изпълнение на дейности, 

свързани с машинното  гласуване. 

На предходното заседание ние приехме работата на 

експертите по договори № 187 и № 188. На основание раздел ІV от 

договорите Централната избирателна комисия заплаща уговореното 

в договора възнаграждение в срок от десет дни от приемането на 

възложената работа. 

В бюджета на Централната избирателна комисия има 

осигурени средства. Изготвен е контролен лист за предварителен 

контрол. 
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Поради горното предлагам да вземем решение за изплащане 

на договореното възнаграждение по Договори № 187 и № 188 от 

05.05.2023 г. и допълнителните споразумения към тях от 01.07.2023 

г. и полагащите се осигурителни вноски от възложителя. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

Карго-Партнер с вх. № ЦИК-99-118 от 04.07.2023 г. С него ни 

изпращат фактура за наем и логистични услуги за м. юни 2023 г. и 

справка към фактурата. 

В тази връзка е изготвена докладна записка от директора на 

дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-09-215 от 12.07.2023 г. 

Фактурата отговаря на изискванията на Закона за счетоводството. 

Описаните дейности отговарят на Приложение № 1 към договора.  

За този месец не сме ползвали никакви допълнителни 

услуги – само наемът е включен.  

Изготвен е контролен лист за извършване на предварителен 

контрол. 

Предвид горното предлагам да вземем решение за плащане на 

стойността на фактурата за м. юни 2023 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

или предложения имате ли? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 9 членове на ЦИК: за – 8 (Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 1 

(Ерхан Чаушев). 

Предложението се приема. 

Заповядайте, господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпили са две 

фактури от „Рикуест“ ООД с вх. № ЦИК-99-123 и № ЦИК-99-124 от 

10.07.2023 г. по договора им с Централната избирателна комисия и 

допълнителното споразумение към договора. Първата е за 

абонаментна такса за периода 15 – 30 юни 2023 г., а втората е за 

абонаментна такса за м. юли 2023 г.  

В тази връзка е изготвена докладна записка от директора на 

дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-09-212 от 11.07.2023 г. 

Констатирано е, че фактурите отговарят на изискванията на Закона 

за счетоводството. По бюджета на Централната избирателна 

комисия има налични средства. Изготвен е контролен лист за 

извършване на предварителен контрол. 

Поради горното предлагам да вземем решение за одобряване 

на разхода и за извършване на плащане по фактурите.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Предложението се приема. 

Следващ докладчик е госпожа Матева. Заповядайте, госпожо 

Матева. 
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РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

докладна записка с вх. № ЦИК-09-214 от 02.02.2023 г. относно 

публикуване на отчети за касово изпълнение на бюджета и на отчета 

за касово изпълнение на чуждите средства за м. юни 2023 г. 

Всички документи се намират във вътрешната мрежа в папка 

с моите инициали, има подпапка „Отчет“. 

Моля да се запознаете и да вземем решение за публикуване 

на тези данни на нашата интернет страница. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

въпроси или предложения, изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване да се публикува на интернет 

страницата на ЦИК отчетът за касовото изпълнение на бюджета. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма.  

Предложението се приема. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, във вътрешната 

мрежа има проект на писмо с № 7269 до кмета на община 

Панагюрище. Предлага се да се изпрати това писмо като напомняне, 

че след писмо с вх. № НС-06-212 от 03.05.2023 г. сме изпратили на 

кмета на община Панагюрище административна преписка и по-

точно два екземпляра от Акт № 4-НС от 15.03.2023 г., издаден от 

заместник-председателя на РИК – Пазарджик. 

Припомням ви, че тази административна преписка ни беше 

изпратена от РИК – Пазарджик, след изтичане срока на упражняване 

на пълномощията им за завършване на административно-

наказателното производство от ЦИК. В тази връзка са изпратени на 

кмета на община Панагюрище двата екземпляра на Акта, за да бъде 
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извършено връчването му. Но до момента нямаме никаква 

информация връчен ли е актът, разписката дали е подписана. 

Така че ви моля да гласуваме изпращането на това писмо, с 

което да помолим кмета да върне своевременно подписаните актове 

и да ни уведоми за предприетите действия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма.  

Предложението се приема. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви питане от в. 

„Сега“ с вх. № ЦИК-00-225 от 13.07.2023 г. от журналист М.                  

Г.         , който ни пише във връзка с информация, че ЦИК търси 

вещо лице, компютърен специалист, по Търговско дело № 822 от 

2022 г. на „Сиела Норма“ АД срещу ЦИК. „Повече от месец не 

можем да намерим такова вещо лице“ – твърди  господин Г.       . 

Въпросът му е доколко информацията отговаря на истината, какво 

следва да установи експертизата и колко ще бъде платено на вещото 

лице. 

Колеги, аз ви предлагам да върнем кратък отговор, че по 

съдебни дела вещите лица се назначават от съда, който определя 

задачата на експертизата и възнаграждението. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

или предложения имате ли? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 
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Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма.  

Предложението се приема. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви за запознаване и 

обсъждане в работна група писмо с вх. № ЦИК-00-226 от 

12.07.2027 г. от Химикотехнологичния и металургичен университет 

във връзка с наше запитване.  

Моля да се запознаете и да обсъдим в работна група 

действията ни по-нататък. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

е госпожа Ганчева. 

Заповядайте, госпожо Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

постъпило съобщение от кмета на село Рогозен. Той моли за 

разяснение какъв е редът за чужди граждани с постоянен статут в 

Република България и адрес в конкретно населено място – какви 

документи трябва да попълнят.  

Той сочи, че те желаят да участват в изборите, но не са 

вписани в избирателните списъци. 

Предлагам сега това писмо да приемем за сведение с оглед 

това, че предстои изготвяне на изборни книжа за предстоящите 

местни избори. 

Докладвам сега за сведение информация, която е постъпила в 

администрацията с вх. номер към № ЦИК-07-61-9 от 12.07.2023 г. 

Това е във връзка с актуализация на информация на определени 

страници относно провеждане на избори. 

Моля, запознайте се и в работна група да го обсъдим, за да се 

направят актуализациите. 

Докладвам вх. номер към № ЦИК-07-56-1 от 12.07.2023 г. 

Това е извършена проверка от администрацията с оглед 
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актуализация на данни за Централната избирателна комисия по 

отношение на представляващи и по отношение на членовете.  

Предложен е проект на писмо до ICPS с представяне на 

актуална информация за Централната избирателна комисия. 

Предлагам да го гласуваме. То е до госпожа Трейси Капалди-

Дрювет, представляваща Международния център за парламентарни 

изследвания. Подготвен е проект на писмото от госпожа К.    , като аз 

предлагам леки корекции във втория абзац: „Представяме ви актуална 

информация за състава на ЦИК“. Мисля, че е достатъчно. 

Извършена е проверка. Аз си мисля, че ние имаме такова писмо до 

партньорските институции. Но може би това писмо да бъде изпратено и 

до другите организации, защото беше извършена проверка от 

администрацията, но се оказа, че  въпреки че сме го коментирали, няма 

такова. 

Може би протоколното решение да е това писмо до ICPS и да 

бъде изпратено там, където е необходимо такова представяне на 

актуални представляващи и състав на ЦИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване на писмото с корекцията и с 

предложението да се изпрати и до други организации, където е 

необходимо да се актуализира информацията.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, госпожо Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. 

№ НС-06-338 от 12.07.2023 г. Това е писмо, което е с копие до 
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председателя на ЦИК, с копие до Окръжен следствен отдел – 

Окръжна прокуратура – Добрич. Това е по преписка, предходно 

разгледана от Централната избирателна комисия и във връзка с наш 

изх. № НС-06-335 от 06.07.2023 г., като ние сме изпратили 

приложено по компетентност до кмета на община Каварна искане от 

Окръжна прокуратура – Добрич, за искани документи. 

Аз няма да предложа писмо, тъй като копието е и до Добрич. 

Така че ви го предлагам за сведение, въпреки че ние сме първи 

адресат. 

Колеги, докладвам писмо с вх. № ЦИК-07-71 от 11.07.2023 г.  

Това е превод. Обръщам внимание, че преписките, които се 

изпращат за превод, аз не мога да бъда сигурна, обаче ще има 

приложение на файлове и не знам дали тези файлове са екстрактнати 

при превода. Става въпрос за писмо, което е относно съвместния 

механизъм за избор на устойчивост, предварителна дейност, заявка 

за съвместни действия с Министерство на правосъдието на 

Финландия. 

Тук се сочи, че финландските колеги биха искали да 

организират обмен на съвместен механизъм за избор на устойчивост 

и търсят колеги от други държави, които да се присъединят към тях. 

Молят за повече информация. 

Колеги, преведен е един файл – заявка за съвместни действия 

на Министерството на правосъдието на Финландия, Дирекция 

„Демокрация и публично право“. Аз лично не се сещам за някаква 

свързана преписка, не е приложена и от администрацията. Затова ще 

възложа за подробна информация, за да може да предложа нещо да 

бъде обсъдено в ЦИК. 

Продължавам с преписка, която отново е в оригинал и 

превод, с вх. № ЦИК-07-34-50 от 12.07.2023 г., с превод от същата 

дата, като тя касае качване на документи и е от Центъра за 
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комуникационни и информационни ресурси за администрацията, 

бизнеса и гражданите и затова искат позиция. 

Доколкото разбирам от приложената информация, става 

въпрос за качени нови файлове. Името на файла е „Как да се 

свържем с друга държава-членка, дайте указания“. Това е във връзка 

със съобщение от една до друга държава как се изпраща и 

предполагам – само предполагам – колеги, защото и  CIRCABC 

касае може би криптообмена по повод произвеждането на изборите 

за членове на Европейски парламент през следващата година. 

Използвайки Договор № 14, а именно чл. 1, ал. 1, т. 7 и 8 и 

свързаните с тях, ви предлагам да изпратим писмо до 

„Информационно обслужване“ АД да предоставят становище и по-

подробна информация за предприети действия и предложения за 

предприемане на такива, ако е необходимо, от Централната 

избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания или други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Предложението се приема. 

Следващ докладчик е госпожа Георгиева, след което ще 

прекъснем за малко заседанието. 

Заповядайте, госпожо Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви с вх. 

№ ЦИК-09-216 от 12.07.2023 г. докладна записка от К.                            

М.            – директор на дирекция „Администрация“, във връзка с 

плащане на постъпила в Централната избирателна комисия фактура 
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от „Нова Транслейт“ ЕООД. Фактурата е за плащане на извършени 

преводи за периода 01 – 30 юни 2023 г. по сключения договор с 

„Нова Транслейт“ ЕООД. Стойността е в размер на 1911,36 лв. 

Към фактурата са приложени справка за извършените 

преводи, становище от счетоводството и е наличен контролен лист 

за законосъобразност на плащането, което предстои да бъде 

извършено. 

На тази база ви предлагам с протоколно решение да одобрим 

плащането и то да бъде извършено. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Предложението се приема. 

Колеги, прекъсвам заседанието на Централната избирателна 

комисия. Ще продължим в 12,30 ч. 

 

(След прекъсването) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Девет членове 

сме в залата.  

Колеги, в точка четвърта от дневния ред ви докладвам писмо 

с вх. № ЦИК-00-219/2 от 11.07.2023 г. Това е писмо от Института по 

целулоза и хартия, с което ни изпращат и протоколи и анализ на 

резултатите от изследвания. 
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Също така протокол от изпитване № 1140 от 11.07.2023 г. е 

допълнен. В предходно заседание съм ви го докладвала за 

запознаване. Но сега има повече информация по всеки отделен 

показател. 

Докладвам го засега за запознаване, тъй като тези данни, 

които са ни предоставени, трябва да бъдат обсъждани заедно с 

останалите, които в предходната седмица и по-предишната сме 

получили. 

В тази връзка, колеги, и по повод писма от Печатницата на 

БНБ, които сме получили с вх. № МИ-26-1 от 27.04.2023 г. и вх. 

№ МИ-26-9 от 07.07.2023 г., ви предлагам да изпратим писмо до 

Печатницата на БНБ, с което да поискаме информация, да ни 

посочат двата варианта на предложените допълнителни защити на 

хартията, която ще се използва за машинното  гласуване – дали 

променя и в каква степен основните характеристики на хартията за 

гласуване, като за всеки вариант получим поотделно информация и 

след като разполагаме с тази информация, тогава да изберем един от 

двата варианта за допълнителна защита с оглед стартирането на 

работата на Печатницата на БНБ по обезпечаване на машинното  

гласуване за местните избори през есента на тази година. 

Така че ви предлагам да изпратим писмо в този смисъл. 

Имате ли други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Предложението се приема. 

Колеги, тъй като, като направих предложение, пропуснах да 

поискаме от Печатницата да ни предоставят по две ролки хартия – от 
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всеки вариант с допълнителна защита така, както ни беше 

предложен, както и две ролки без допълнителна защита. 

Така че ви моля да гласуваме и това допълнение към 

писмото. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Предложението се приема. 

Колеги, във връзка с обсъждането в работна група на 

вариантите за постове, които ще се публикуват на интернет-

страницата на Централната избирателна комисия, във фейсбук-

страницата на Централната избирателна комисия, както и могат да 

бъдат изпращани и на медиите за публикуване в техните електронни 

сайтове с цел стартиране на разяснителната кампания на 

Централната избирателна комисия за местните избори през есента, 

във вътрешната мрежа в папка „Местни избори 2023 г. – 

разяснителна кампания“ и предвид обсъденото в работна група ви 

предлагам да вземем решение, с което да одобрим като визия 

вариант № 3 и вариант № 4, които да се прилагат при изработването 

на следващи разяснителни материали на Централната избирателна 

комисия за местните избори. 

Това е първото предложение. После ще ви предложа кои 

постове да одобрим, след като одобрим визията, за да може да бъдат 

разпространяеми. Това са файловете, наименувани „МИ-2023 – 

вариант № 3“ и „МИ-2023 – вариант № 4“, които се намират във 

вътрешната мрежа от днешно заседание. 

Имате ли други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  
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Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Предложението се приема. 

Колеги, следващото ми предложение е да одобрим постовете, 

първият от които е „МИ 2023 – пост № 1 със заглавие „Какви органи 

ще избираме на местните избори“? Вторият пост – пост № 3 – „На 

местните избори можем ли да гласуваме в чужбина?“  

Тези двата поста да бъдат одобрени като съдържание, за да 

могат да бъдат разпространени и публикувани на местата, където в 

началото посочих, включително и да бъдат изпратени като 

прессъобщения на средствата за масово осведомяване. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Предложението се приема. 

Следващ докладчик е госпожа Матева. Заповядайте, госпожо 

Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, във връзка с писмото, което 

докладвах в предходната част на заседанието, от 

Химикотехнологичния и металургичен университет, както ви казах, 

са ни отговорили, че могат да извършат анализите, които сме 

поискали, като за целта им трябват по две ролки хартия от всеки вид 

и за оценка на показател „живот на образа“ ще е необходимо 

предоставяне на най-малко пет отпечатани образеца от всяка от 

обсъжданите хартии. 

Така че ви моля да вземем решение, с което да предоставим 

образци на хартията без защити и тези образци, които ще 
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предоставим, да бъдат отпечатани от машина с демо версия – по пет 

образеца от всеки вид хартия, които да бъдат предоставени за 

изследване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

или предложения имате ли? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Предложението се приема. 

Следващ докладчик е господин Ципов. Заповядайте, 

господин Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам вх. № ПВРНС-9-

77/1 от 07.07.2023 г. – писмо от Следствен отдел при Софийска 

градска прокуратура, с което искат да им предоставим информация 

за лицето Д. С.     със съответната дата на раждане и с адрес във 

Федерална Република Германия – дали е упражнило правото си на 

глас в изборите за президент и вицепрезидент и изборите за Народно 

събрание през месец ноември 2021 г. 

Във вътрешната мрежа в папка с моите инициали от днес ще 

видите проект на отговор до Следствения отдел на Софийска 

градска прокуратура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Предложението се приема. 
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Заповядайте, господин Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-15-

120 от 11.07.2023 г. Писмото е от Общинска избирателна комисия – 

Медковец, с което ни уведомяват, че обявения за избран общински 

съветник         Й. Г. А.                       не се е явил на редовно заседание 

на Общинския съвет, за да положи клетва, и с оглед на това с 

Решение № 129-МИ от 06.07.2023 г. е обявена за избрана за 

общински съветник  Е. С. И.   от същата листа. 

Докладвам го за сведение. 

Докладвам ви вх. № ПВР-09-34 от 26.06.2023 г. 

Постановление от Окръжна прокуратура – Велико Търново, 

Окръжен следствен отдел, с което искат да бъде предоставен достъп 

за експерт, който да извърши експертиза. Експертизата е извършена 

на 12.07.2023 г.  

Докладвам ви също така и писмо с вх. № ПВР-09-16 от 

21.06.2023 г. – отново Постановление за възлагане на действия по 

разследване за извършване на експертиза. Експертизата е извършена 

от натоварения с нея експерт-криминалист на 12.07.2023 г. в 

Централната избирателна комисия. 

Докладвам ви също така вх. № Н С-09-216 от 07.07.2023 г. – 

отново постановление от Окръжен следствен отдел към Окръжна 

прокуратура – Кърджали, за извършване на същите действия за 

назначаване и извършване на експертиза. Експертизата е извършена 

на 12.07.2023 г. 

По същия начин ви докладвам и входящи номера НС-09-216 

от 07.07.2023 г., НС-09-216/1 отново от 07.07.2023  г. и ПВР-09-38 от 

11.07.2023 г., както и ПВР/НС-9-99 от 07.07.2023 г. Всички тези са 

постановления за възлагане извършване на експертиза от експерт-

криминалист. Експертизите са извършени на 12.07.2023 г. 

Последният ми доклад е с вх. № ПВР-09-37 от 07.07.2023 г. – 

отново постановление за извършване на експертиза. Всичките те са 



25 

 

във връзка със запознаване с оригинали на избирателни списъци от 

предходни избори. Експертизата е извършена на 12.07.2023 г. от 

съответния експерт-криминалист. 

Всичките входящи номера ги докладвам заедно. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

е господин Томов. 

Заповядайте, господин Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, във връзка с писмо 

от СДВР, с което се искат данни за лице – дали в изборите на 

02.04.2023 г. е подало заявление за гласуване извън страната и какъв 

адрес е декларирала извън страната във връзка с това. 

Предлагам да изпратим писмо до "Информационно 

обслужване" АД, за да поискаме тази информация. Вариант на 

писмото, което предлагам да публикуваме, е във вътрешна мрежа в 

папка с моите инициали с проектен № П7274. 

Накратко мога да го прочета: „Във връзка с писмо от СДВР, 

сектор „Досъдебно производство“, молим да извършите проверка на 

лицето еди-кое си с еди-кое си ЕГН, подавало ли е заявление за 

гласуване извън страната в изборите за народни представители на 

2 октомври 2022 г. и ако е подавало, на какъв адрес е заявила, че 

живее.“ 

Моля да гласуваме това писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, господин Томов. 
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ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам писмо с проектен 

№ П7236, също до „Информационно обслужване“ АД, с което да 

изпратим на „Информационно обслужване“ АД списък за 

разпределяне на бюлетините с резултатите от изборите на 

02.04.2023 г. и списък с лицата и телефоните за контакт с 

институциите, за които са преназначени екземпляри от бюлетините. 

Също така уведомяваме „Информационно обслужване“ АД за това, 

че се прие при предоставяне на екземпляри с бюлетините за 

президент, вицепрезидент, за председателя на Народното събрание и 

министър-председателя, председателя на Конституционния съд, 

омбудсмана и председателя на Сметната палата и член на 

Министерския съвет да бъдат придружени от официални писма от 

Централната избирателна комисия. 

Общо тези приложени към писмото институции и списък с 

разпределението на бюлетините от изборите за народни 

представители, произведени на 02.04.2023 г., предлагам да не ги 

изчитам, всеки може да ги види във вътрешната мрежа.  

Извън това, във връзка с тази преписка са подготвени и писма 

до съответните институции, които изброих преди малко. В момента 

бих искал да подложа на гласуване писмото и също така да 

предложа да гласуваме ан блок писмата до институциите, до които 

изпращаме бюлетините, тъй като те са с еднакво съдържание и 

всъщност бихме могли да ги обсъдим заедно. Също така са качени 

във вътрешна мрежа под съответните проектни номера във 

вътрешната мрежа в папка с моите инициали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания и предложения по така представения списък и с 

адресатите, на които ще бъдат предоставени екземпляри от 

бюлетина с резултатите от изборите за народни представители, 

произведени на 02.04.2023 г. Няма. 
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Подлагам на гласуване писмо с проектен № 7236 до 

"Информационно обслужване" АД с приложен списък, както и 

писмата до отделните институции, които са включени в тази списък. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, господин Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам докладна записка от 

директора на дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-09-217. Тя е 

във връзка с изпълнение на Договор № 26 между Централната 

избирателна комисия и „Информационно обслужване“ АД, чийто 

предмет е актуализиране съдържанието на официалната интернет-

страница на Централната избирателна комисия, и в него е 

предвидено на тримесечие да се отчита дейността на изпълнителя и 

респективно да се иска приемане на работата му и заплащане на 

услугите. 

В тази връзка „Информационно обслужване“ АД ни е 

изпратило писмо с вх. № ЦИК-00-223 от 06.07.2023 г., което отчита 

изпълнението на договора и за тримесечния период от 05.04.2023 г. 

до 05.07.2023 г. Има подготвен приемо-предавателен протокол, с 

който да се констатира, че задължението на изпълнителя са 

изпълнени без забележки. 

Администрацията е проверила и описала и съдържанието на 

списъка, в който са описани всички услуги, извършени върху сайта 

на Централната избирателна комисия за този период. 

С докладната записка се прави предложение Централната 

избирателна комисия да приеме без забележки предоставените 
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услуги от този договор за периода от 06.04.2023 г. до 05.07.2023 г., 

както и да се подпише приемо-предавателния протокол. 

Тъй като десетдневният срок, в който комисията следва да 

приеме или да направи забележки по отношение изпълнението на 

този договор, моето предложение е да го гласуваме сега на базата на 

информацията, представена в тази докладна записка и в документа, 

изготвен като описание на извършените услуги, описани в диска, 

който е приложен към преписката. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, във връзка 

с направения доклад от колегата Томов и като се запознах със 

съдържанието на докладната записка и приложението към нея, 

наречено „Опис“, както и забележката в края, предлагам да се 

отложи взимането на това решение за следващо заседание, за да 

може информацията да бъде  проверена. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Приемам това предложение и оттеглям 

предложението си да го гласуваме сега. Нека да остане за сведение и 

запознаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, остава за 

запознаване тази преписка и,  господин Томов, Вие като докладчик 

моля да възложите чрез директора на Дирекция "Администрация" да 

се извърши проверка на съдържанието на диска. Да бъде допълнена 

докладната за следващото заседание. 

Колеги, има ли други доклади? Няма. 

Преди да закрия заседанието и след обсъждането както на 

отделни части, така и в цялост в работна група на доклада относно 

организацията и произвеждането на изборите през 2022 – 2023 г. ви 

предлагам да одобрим финалния вариант на проекта на доклад, като 

към него ще бъде приложено и становище от IT-експертите, които 

консултират Централната избирателна комисия по въпроси, 

свързани с машинното  гласуване – д. З. М.                               и д.                    

Г.                Б.              , след което ще бъде изпратен на Народното 
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събрание така, както изисква разпоредбата на чл. 57, ал. 1, т. 47 от 

Изборния кодекс. 

Имате ли изказвания и предложения? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Предложението се приема. 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия и насрочвам 

следващото за вторник, 18 юли 2023 г. от 10,30 ч. 

Благодаря ви. 

 

(Закрито в 13,30 ч.) 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ:  

Камелия Нейкова 

 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ:  

         Росица Матева 

 

 

 

Стенограф:  

Божидарка Бойчева 


